



PROTOKOLL

2012-06-05

Adelöv Framtidsgrupp

Tid	19.00	
Plats	Adelövs skola	
Närvarande	Kenneth Malm Ingemar Karlsson Gunvor Vilhelmsson Kjell Persson Uno Ljungberg Anna Winblad Wiktorsson Helena Karlsson Lisbett Klint Stefan Gustafsson Kristina Karlsson Gunilla Jansson	kenneth.malm@infocare.se ingemarslantbruksredovisning@hotmail.com borjevilhelmsson@yahoo.se kjells.salj.service@telia.com uno.ljungberg@telia.com annawinbladh@hotmail.com helena_torrap@hotmai.com lisbetklint@hotmail.com ballarp.gustafson@telia.com gladlattan@gmail.com gunilla.jansson44@gmail.com
Adjungerad	Åse Theorell, projektledare	ase@rokstenen.se
Förhinder	Stig Pettersson Eva Engström Annika Hansson	ampetersson@yahoo.se eva.engstrom@lrf.se annika.hansson@ideart.se

Innan mötet öppnades besöktes vi av Rasudin Becirbegovic som berättade om integrationsprojektet Ny på landet. Projektet syftar till att öka kunskapen om och visa utrikesfödda möjliga vägar med att jobba, bo och leva på landsbygden. Projektet sträcker sig till 2013 och är ett samverkan projekt mellan tre leaderområden.

Protokoll

- § 1 Alla hälsades välkomna och Ingemar öppnade mötet
- § 2 Åse valdes till sekreterare
- § 3 Vid mötet utsågs Kjell till justeringsman
- § 4 Genomgång av föregående protokoll:

Protokollet gick igenom och lades till handlingarna.

- § 5 5a) Vakanta platser till de olika områdena. Vi har inte lyckats fylla alla vakanta platser. Dessa kvarstår.

Kappetorp-Rudu-Stötarp-Åsen-Nötekulla-Ingelsbo

Kjell Persson är klar. Göran Jonsson och Simon Wilhelmson kom upp på förslag. Kjell har kollat med båda och ingen av dem ville.

Torrap-Vallsjö-Boeryd-Näs-Nostorp-Vallstorp

Ingemar Karlsson är klar. Jens Karlsson på förslag. Ingemar har kollat och Jens är klar.

Gallemlålen-Falla-Äppelhult-Hemrike

Lisbett Klint är klar. Inget nytt förslag lämnades. Åses förslag var att om ni inte hittar någon kanske detta område kan kallas tillsammans med Mickelstorp-Kvarnarp-Äskebäck. Beslut togs att sammanföra dessa och att det är tre områdesrepresentanter här.

Hult-Ryd-Askermålen-Kullen-Kyrkbyn

Ny vakans för Liselott som ska flytta. För området i Adelövs kyrkby. Förslag på att kolla med Annelie Tagesson och Kicki Sjöberg och Jeanette Svensson. Gunvor kollar med dem. Förslag var också att samarbeta med Eva och Gunilla.

- 5b) Extra årsmöte och grand final på projektet är bestämt till 29 juni. Bosse bildoktorn är bokad och ligger inom ramen för budgeten i projektet. Mötet hålls i Brummesmålen.

Åse hade med förslag på inbjudan.

Den godkändes och Åse gör ett nyhetsbrev och lägger ut det på hemsidan. Åse mailar ut den till samtliga och Helena skriver ut den och lägger exemplar på krydderiet där vi kan hämta.

Åse skriver ut, laminerar och postar fem A4 affischer till Helena som lägger dem på krydderiet. Hämta och sätt upp på anslagstavlorna i Duvebo (Anna/Kristina), Platsen (Eva/Gunilla), Skola/ Församlingshem (Gunvor/Helena). Fem stycken

laminerade. Under denna veckan vore bra om inbjudningarna kommer ut.

5c) Inventering av intresse för bredband. Förslaget är att passa på att upp det på rådsmötet under sommaren. Ingemar ansvarar för att ta fram underlag till representanterna inför sommarens möten.

5d) Landsbygdsriksdagen i Ronneby 6-9 september
Länsbyggerådet har fått pengar från länsstyrelsen att en buss.

Ligger lite olyckligt till då Adelövs marknad är den 6 och invigningen till biosfärsområdet är den 9 september. Men hela vecka 37 är invigningsvecka. Förslag är att också knyta an Traktorracet den 9 eller 15 september.

5e) Uthyrning av partytält
Partytältet är 12x6 meter. Vi har fått två förfrågningar på uthyrningar. Vad ska det kosta?

500 per tillställning. Hyraren hämtar och lämnar tältet.
En inventeringslista bör tilläggas och beskrivning hur det sätts upp bör göras. Även lite bättre förpackningslåda bör göras.
Kennet kollar med Stig om han kan ta fram en anvisning och förvaringslåda.

5f) Kommande inlägg på hemsidan
Har ni inlägg så meddela Staffan.

5g) Anna hade läst att befolkningsprognosen för Tranås kommun skulle tas upp i kommunstyrelsen. Kommunerna utanför Jönköping prognostiseras att minska. Anna kollar upp hur det ser ut för vårt område.

5h) Anna hade snappat upp att familjen Kamprad skulle avsätta pengar för äldreboende på landsbygd. Kan detta vara något för oss? Vi bevakar frågan om det finns intresse i Adelöv att driva detta.

5i) Helena påminde om att lämna in projektdagböcker till leaderprojektet.

§ 6 Ingemar avslutade mötet

Mötesanteckningar
2012-06-05

Vid protokollet

Justering

Åse Theorell

Kjell Persson